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 Zápis z 10. jednání  Výboru pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a 
legislativu ZHMP  

 
 
Datum konání:     21. 11. 2012 od 16,00 h  
Přítomni:              dle prezenční listiny 
 
 
1. Program 10. jednání výboru 
Program, který byl doplněn o bod „rozpočet v kap. 07 - Bezpečnost“, byl odsouhlasen 
všemi přítomnými členy (6-0-0). 
 
Za omluveného J. Slezáka byl ověřovatelem zápisu z 10. jednání schválen JUDr. L. Ledl 
(6-0-0). 
 
2. Kontrola zápisu 
R. Procházková informovala členy výboru o opravě dat v zápise z 8. jednání v informaci 
ředitele PČR „Situace v Policii ČR k 1. 1. 2013“  (6 296 policistů). 
Zápis z 8. a 9. jednání byl schválen bez připomínek (6-0-0).  
 
3a) Zpráva HZS HMP k bezpečnostní situaci HMP za říjen 2012 
V komentáři zmínil řed. plk. J. Pešek některé údaje: 735 událostí, z toho 148 požárů, 61 
zásahů profesionálního sboru a jednotek SDH  při silné vichřici dne 27. – 28. 10. 2012. 
 
3b) Zpráva PČR KŘ HMP k bezpečnostní situaci HMP za říjen 2012 
Za omluveného ředitele PČR, plk. Mgr. Vondráška, se jednání zúčastnil plk. Ing. Zdeněk 
Bezouška, nám. ředitele pro vnější službu. Kromě základních statistických údajů seznámil 
členy s aktuální situací v ul. Ve Smečkách, které Policie ČR věnuje maximální pozornost. 
 
4. Plnění úkolů 
 vyhodnocení situace v taxislužbě  

nám. Bezouška krátce doplnil informace uvedené v podkladových materiálech, 
zmínil  některé právní aspekty, úzkou spolupráci s odborem dopravních agend 
MHMP či nově upravený způsob vybírání kaucí. 

 
3c) Zpráva ZZS HMP k bezpečnostní situaci HMP za říjen 2012 
Omluveného ředitele MUDr. Schwarze zastupoval náměstek MUDr. Valášek.  Sdělil, že 
činnost probíhala  standardně, problémy s umístěním pacientů  byly řešeny s řediteli 
dotčených nemocnic. 
diskuze: 
P. Hána – dotázal se, jaký typ osob páchají sebevraždy, jakým způsobem a zda ZZS 
eviduje podrobnou analýzu sebevražd; 
MUDr. Valášek – nejvíce je bilančních sebevražd u starších osob, ZZS neprovádí svoji 
analýzu;  
Ing. Šenarová – upozornila na současný trend nevykazovat přesnou statistiku, zvl. jde-li o 
horší výsledky, doporučila neodkládat evidenci trestných činů; 
P. Hána – upozornil, že nejsme exekutivní orgán, náměty občanů vítá především pro 
včasnou a správnou zpětnou reakci; 
Ing. Šenarová – zmínila nutnost změny špatné legislativy a zvýšení prevence. 
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3d) Zpráva MP HMP k bezpečnostní situaci HMP za říjen 2012 
Mgr. Klema sdělil, že statistika za uplynulý měsíc nevybočila z trendu, navýšil se počet 
nalezených odcizených vozidel a poznávacích značek, aktuální situace v ul. Ve Smečkách 
je z pohledu Městské policie klidná. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu bere zprávy Policie 
ČR, ZZS HMP, HZSP a MP HMP k bezpečnostní situaci HMP za říjen 2012  na 
vědomí. 

hlasování 6-0-0 
 
5. Ústní informace o činnosti SS HMP 
Ing. J. Juránek, ředitel SS HMP, informoval o tiskové konferenci, kde nejčastější dotazy 
sdělovacích prostředků se týkaly především zvýšení cen za odtahy a důvodů a proč SS 
HMP nemá potřebný počet vlastních odtahových vozidel. V této souvislosti informoval o 
aktuálním stavu ve věci odvolání uchazeče na dodávku odtahových vozů. Zmínil také 
problémy s centrálním registrem vozidel při lustraci vozů (např. nevyzvednutá odtažená 
vozidla, vraky apod.). 
diskuze: 
P. Hána – požádal Ing. Juránka, aby od příštího jednání podával informaci o činnosti  
Správy služeb HMP v písemné podobě; 
Mgr. Kabický – podivil se nad dlouhou lhůtou přezkoumání ÚOHS v Brně, ale upřesnil, 
že fin. prostředky na nákup 12 odtahových vozidel budou v rozpočtu i na r. 2013. 
 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP bere ústní 
informaci ředitele SS HMP k bezpečnostní situaci za říjen 2012 na vědomí. 

hlasování 6-0-0 
 
 

6. Plán termínů na 1. pol. 2013 
Předseda P. Hána požádal o upřesnění či doplnění předloženého plánu. 
diskuze: 
JUDr. Teska Arnoštová - informovala o záměru IT konsolidovat jednání všech výborů 
ZHMP s tím, že přednost mají finanční, školství a kontrolní výbor; 
P. Hána – zmínil, že bude nutné přihlížet především k pracovní vytíženosti ředitelů 
bezpečnostních složek, kteří se pravidelně zúčastňují tohoto výboru. 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP schvaluje 
plán termínů na 1. pol.  2013. 

hlasování 6-0-0 
 
 
7.  Rozpočet kap. 07 - Bezpečnost 
Předseda výboru P. Hána předal úvodní slovo k předloženým písemným materiálům Ing. 
P. Beranovi, řediteli odboru BKR MHMP. 
Ing. Beran – okomentoval běžné i kapitálové výdaje, největším problémem bude 
zabezpečení běžných finančních prostředků na Městský kamerový systém a Městský 
rádiový systém (provoz, pronájem atd.). Odboru BKR MHMP se na úkor ostatních 
běžných výdajů podaří v roce 2013 zajistit provoz MKS ještě bez snížení počtu kamer. 
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diskuze: 
P. Hána – konstatoval, že provozní náklady v kap. 07 jsou pokryty, příjmy 215 mil. Kč 
není málo, i když fin. prostředky jsou  napjaté ve všech kapitolách, protože poklesly 
příjmy města; 
Ing. Juránek – sdělil, že u opravy majetku budou řešit pouze havarijní situaci, vzhledem 
k době pořízení odtahových vozidel se pravděpodobně zvýší náklady na opravu, rozšíří-li 
se na dalších městských částech parkovací zóny, budeme hledat složitě fin. prostředky na 
event. odtahy; 
P. Hána – důležité je přidělení 15 mil. Kč na pokrytí dostavby areálu Dubeč; 
Mgr. Klema – sdělil, že rozpočet nevnímá jako problémový, početní stav zaměstnanců 
bude vyřešen přirozenou cestou; 
Mgr. Kabický – informoval, že celý rozpočet lze nalézt a „rozklikat“ na webových 
stránkách HMP; 
R. Krbek – vznesl dotaz na výši rozpočtu pro MP HMP na příští rok; 
P. Hána – 1 417 346,40 Kč. 
 
usnesení: 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP souhlasí 
s návrhem rozpočtu kap. 07 - Bezpečnost na rok 2013. 
Výbor  pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu ZHMP doporučuje 
navýšení běžných výdajů v kap. 07 – Bezpečnost v průběhu roku 2013, bude-li to reálné. 

hlasování 5-0-0 
(odešla Kloudová) 

 
 
Další jednání výboru pro bezpečnost, transparentní veřejnou správu a legislativu 
ZHMP se uskuteční dne 5. 12. 2012 od 16,00 h. 
 
 
 
Zapsala: R. Procházková     
 
Ověřili: P. Hána 
 

Ing. P. Beran      
   

JUDr. L. Ledl 


	Zapsala: R. Procházková



